



La boutique Louis XIII Rémy Martin à Pékin.  
The Louis XIII Rémy Martin shop in Beijing.

RDAI

## Une sophistication tout en retenue *Controlled sophistication*



L'agence créée en 1972 par Rena Dumas sous la direction artistique de Denis Montel depuis 2009, a acquis au fil des ans et des projets une réputation internationale. Transcendant les frontières entre design, architecture et architecture intérieure, ses réalisations dans l'univers du luxe sont résolument contemporaines. Poursuivant sa collaboration avec Hermès, l'agence a inauguré en 2016 des boutiques à Miami, Moscou, Singapour, Rio, Rome et rénové les espaces du Faubourg Saint-Honoré, sans compter une boutique Elie Saab à Londres et deux boutiques Wolford à Berlin et Shanghai. M.H.

*Under the creative direction of Denis Montel since 2009, the agency founded in 1972 by Rena Dumas enjoys a solid international reputation. Transcending the divisions between architecture, interior design and object design, RDAI excels at creating ultra-contemporary spaces for clients in the luxury sector. Continuing its collaboration with Hermès, the firm completed shops in Miami, Moscow, Singapore, Rio and Rome last year, in addition to renovating the brand's Paris flagship store. It also delivered outlets for Elie Saab in London and for Wolford in Berlin and Shanghai. M.H.*